
Skal vi have gang i vores flagalle` i Hou?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spørgsmålet har lydt nogle gange, siden flagene var oppe ved indvielsen af 

vores nye Sognegård. 

Mange syntes også de manglede i lørdags, hvor den festlige dag med 16 

konfirmander fandt sted. 

Vi har jo flagstænger og flag, som opbevares ved Hou Hallen, MEN mangler 

nogle til at afløse det trofaste ”gamle” hold, som før i tiden tog sig af det. 

Er der mon en der vil tage det op og være foregangsmand for vores fine og 

festlige flagalle´ i Hou. 

 

21.04 2016 / Mette Jacobsen 

 


